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Hei 
  
På Eikanger er det spesielt mange som vil ha Breiband!  
Det tilbudet som i dag eksisterar er en skam for Lindås kommune! 
Det står på Lindås kommune sine sider at i 2014 blei strekka Myking-Eikangervåg prioritert, men dette 
har vi ikkje sett noko av? 
Hva skjedde?? 
Det finnens ein leverandør med monopol og som gir eit dårlig produkt! (Nettstar) 
Om det er mulig å betra dette, flott! Men å betala neste 700 kr for ei 6 mb linje i 2016 er flaut! 
Det må prioriterast fiber på Eikanger! Og det må gjerast fort! 
Ei bøn frå ein trufast og engasjert Lindås bebuar  
  
Mvh 
Torbjørn Taranger 
  


